
Z á p i s n i c a    č. 1  
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrbové, 

konaného 28. 1. 2016 o 17.00 hod. v Kúrii M. Beňovského vo Vrbovom 

Prítomní:    10 poslanci a primátorka mesta 
Neprítomný: Dušan Sabo – ospravedlnený  
Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka MsÚ a vedúci pracovníci MsÚ 
     
Program: 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 
a určenie zapisovateľky 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Dopyty a interpelácie občanov  
4. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2015, kde súčasťou tejto správy je aj správa  

o  plnení všetkých doteraz prijatých uznesení za uplynulé obdobie 
5. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2016 
6. Oprava uznesenia č. 134/IX/2015 zo dňa 29.9.2015 
7. Protokol o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu 
8. Odpredaj pozemku parc. č. 1611/9 a pozemku parc. č. 1601/13 - Mgr. Puváková 
9. Splácanie poskytnutej návratnej finančnej výpomoci a nájmu  – Domov Klas, n. o. 
10. Správa o činnosti Mestského futbalového klubu za rok 2015. 
11. Správa o činnosti Združenia športových klubov za rok 2015. 
12. Memoriál Štefana Kalužu - Vrbovská pätnástka 
13. VZN dotácie mesta Vrbové 
14. VZN  - školy  
15. VOS byt č. 2 na ul. SNP 
16. Západoslovenská distribučná - vecné bremeno 
17. Rôzne  
18. Dopyty a interpelácie poslancov 
19. Návrh na uznesenie 
20. Záver 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 
predsedníctva a určenie zapisovateľky 

  
Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvorila a viedla primátorka mesta Dott. Mgr. Ema Maggiová. 
Zasadnutie sa začalo za prítomnosti 8 poslancov, neskôr prišli ešte 2 poslanci. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda –  PhDr. Jana Miklášová, 
členovia – PaedDr. Ivan Borovský a Ing. Nina Horská. 
prítomných: 8 
za: 8                                              proti: 0                                     zdržal sa: 0 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: JUDr. Štefan Kubík a Bc. Daniela 
Drobná. 
prítomných: 8                                                                                                                     
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za: 8                           proti: 0                                         zdržal sa: 0 

Za zapisovateľku bola určená p. Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: primátorka mesta Dott. Mgr. Ema 
Maggiová, zástupca primátorky JUDr. Štefan Kubík, hl. kontrolórka JUDr. Mária Gajňáková a 
prednostka MsÚ Ing. Renáta Taranová. 
prítomných: 8 
za: 8                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

Potom primátorka predložila k schváleniu program zasadnutia MsZ, ktorý bol uvedený na 
pozvánke. Mgr. Just navrhol body č. 10 a 11 prerokovať hneď po dopytoch a interpeláciách 
občanov. Hlasovalo o takto upravenom programe. 
prítomných: 8 
za: 8                        proti: 0                                       zdržal sa: 0 

2.  Kontrola plnenia uznesení 

 Kontrola plnenia uznesení bola predložená v písomnej forme, je priložená k originálu 
zápisnice. Ku kontrole uznesení nemal nikto pripomienky. 

3. Dopyty a interpelácie občanov  

Pán Dunajčík vyjadril nespokojnosť s fungovaním útvaru miestneho hospodárstva (bývalá 
spoločnosť Vetes). Nikto sa nestará o lavičky, niektoré detské ihriská museli byť kvôli chátraniu 
odstránené. Či nie je problém vo vedení tohto útvaru. 
Primátorka odpovedala, že detské ihriská museli byť odstránené z toho dôvodu, že tam boli 2 úrazy 
a boli požiadavky od občanov na ich odstránenie. Čo sa týka lavičiek – mesto nemá stolára a aj tak 
by sa dosky museli kupovať, preto sa výmena zabezpečuje dodávateľsky. V centrálnej mestskej 
zóne sa 5 rokov nesmie s lavičkami nič robiť. 

•

Pán Sudora sa spýtal na výrub stromov na Mikulášskej ulici, nikde nenašiel povolenie na ich 
výrub. 
Odpovedal mu Dr. Kubík. Tieto stromy boli vyrúbané ešte v r. 2014, je to v lokalite Kopec, je tam 
súkromný investor. Či mali alebo nemali povolenie musí preveriť. Bolo treba prísť vtedy, keď sa 
rúbali. 

•

Pani Peterkovú trápi stav synagógy a znečisťovanie jej okolia. 
Dr. Kubík jej odpovedal, že mesto rokovalo so štyrmi spolumajiteľmi, chce dostať synagógu do 
majetku mesta. Mesto na rekonštrukciu nemá a pokiaľ to nebude v majetku mesta, nie je možné 
získať ani financie z eurofondov. Čo sa týka znečisťovania – je to na občanoch, to sa nedá ustrážiť. 
Podľa slov Ing. Horskej tie práce v synagóge musia robiť špeciálni pracovníci. Pán Jozef Sabo 
objasnil ako to bolo so synagógou v minulosti a zmluva, ktorou to prešlo na súčasných majiteľov, 
je podľa neho napadnuteľná. 

•

Páp Jursa sa informoval na poplatky a evidenciu psov v meste a o možnosti zverejnenia neplatičov. 
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Dr. Kubík povedal, že je to na každom majiteľovi psa. Nedá sa odsledovať, koľko psov v meste 
v skutočnosti je a ani to, či boli za ne uhradené poplatky. Na exkrementy boli v minulosti osadené 
koše, ale boli zdevastované a vrecká ukradnuté.  

•

Pán Kozák sa spýtal na kanalizáciu na Ul. 6. apríla, na dopravné značky a na parkovanie v meste, 
ktoré spôsobuje problémy so zásobovaním v obchodoch. Chcel vedieť, ako sa dostala betónová 
plocha v bývalom SOU súkromníkovi a či sa nedá odstrániť zdevastovaná telefónna búdka pred 
budovou bývalým SOU. 
Dr. Kubík informoval, že dopravné značky sa riešia, ale všade sú dlhé lehoty. Dalo sa to 
naprojektovať. Tie, ktoré sú schválené, na jar sa čiary namaľujú. Na št. ceste ale žlté čiary robiť 
nemôžeme. Kanalizácia na Ul. 6. apríla – je prelomená, je to drahá záležitosť. Na MŽP sa podala 
žiadosť, ak mesto uspeje, bude sa robiť akcia v celom meste. Bude to trvať cca 2,5 roka. 
K bývalému SOU sa vyjadril Dr. Borovský, bývalý primátor. Pred viacerými rokmi to kúpil pán, 
ktorý tam chcel postaviť dom s garážami, ale občania s tým nesúhlasili. Predal to a čo s tým budú 
robiť súčasní majitelia, sa nevie. Tá tel. búdka – preverí, čo sa s tým dá urobiť. 

•

Pán Drinka navrhol pri budovaní detských ihrísk a aj pred činžiakmi namontovať kamery. To 
znečisťovanie okolia – štátna polícia to nestačí usledovať a mestskú nemáme. Informoval MsZ 
o tom, že priehradná ulica je slabo osvetlená.  Na to treba myslieť pri výmene svietidiel. 

4. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2015 

 V zmysle ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení predložila hl. kontrolórka 
poslancom MsZ správu o činnosti za rok 2015.  Správa obsahuje výsledky vybraných kontrol 
uskutočnených v priebehu roka 2015 ako aj informáciu o ďalšej činnosti hlavnej kontrolórky. 
Súčasťou správy sú aj uznesenia, ktoré navrhuje ponechať a uznesenia, ktoré navrhuje zrušiť. Tieto 
pripraví na ďalšie zasadnutie MsZ. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  2/I/2016. 

5. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2016 

V zmysle § 18f ods. 1 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení 
vyplýva hlavnému kontrolórovi povinnosť predložiť  návrh plánu kontrolnej činnosti na rokovanie 
MsZ. Uvedený materiál obsahuje návrh kontrol, ktoré budú po schválení poslancami mestského 
zastupiteľstva vykonané. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  3/I/2016. 

6. Oprava uznesenia č. 134/IX/2015 zo dňa 29.9.2015 

 Mesto Vrbové ako člen Združenia obcí Kanalizácia Vrbové – Krakovany dostalo od 
zhromaždenia členov združenia žiadosť o poskytnutie dotácie na prevádzkovú činnosť združenia. 
Predmetom činnosti združenia je vybudovanie kanalizácie v meste Vrbové a v obci Krakovany. Pri 
predložení žiadosti o NFP musí združenie preukázať finančnú spôsobilosť, t.j. musí mať 
zabezpečené finančné prostriedky na spolufinancovanie projektu. Vzhľadom na skutočnosť, že 
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schválené uznesenie č. 134/IX/2015 zo dňa 29.09.2015 neobsahuje skutočnosť ako naložiť 
s prevedenými finančnými prostriedkami na účte Združenia obcí, je podľa audítorky mesta Vrbové 
potrebné prijať opravu uznesenia v takom znení ako bolo predložené. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  4/I/2016. 

7. Protokol o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu 

 Najvyšší kontrolný úrad SR vykonal v dňoch 24. 9. – 20.11.2015 kontrolu plnenia 
príjmovej časti rozpočtu mesta Vrbové a vybraných ukazovateľov a nedaňových príjmov  za roky 
2012, 2013 a  2014. Počas kontroly boli zistené niektoré nedostatky, ktoré sú podrobnejšie uvedené 
v protokole o výsledku kontroly, s ktorým bolo oboznámené vedenie aj pracovníci mesta. Protokol  
bol predložený na prerokovanie do MsZ a takisto aj spracované opatrenia na predchádzanie 
zisteným skutočnostiam.  V deň zasadnutia MsZ bola zaslaná aj odpoveď o plnení opatrení. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  5/I/2016. 

8. Odpredaj pozemku parc. č. 1611/9 a pozemku parc. č. 1601/13  

           Dňa 11.11.2015  Mgr. Puváková Lucia s manželom podali na Mestský úrad vo Vrbovom 
žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti parc. č. 1611/9 o výmere 23 m², vedeného ako zastavané plochy 
a nádvoria. Jedná sa o parcelu priľahlú k pozemkom žiadajúcich manželov, kde tento pozemok 
neužíva a ani v budúcnosti nebude mesto Vrbové užívať.   
Súčasťou žiadosti bola aj žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti parc. č. 1601/13 o výmere 118 m², 
vedeného ako zastavané plochy a nádvoria. Jedná sa o parcelu priľahlú k pozemkom žiadajúcich 
manželov, ktorú aj v súčasnej dobe majú ohradenú a užívajú ju pre svoje účely. Táto parcela je 
prístupovou cestou na ich pozemky. Na tomto pozemku doposiaľ nebolo zriadené vecné bremeno 
pre účely uloženia inžinierskych sietí (elektrické rozvody). Navrhuje sa zriadiť na predmetnej 
nehnuteľnosti vecné bremeno na už uložené a aj v prípade ďalšieho uloženia inžinierskych sietí 
a ďalej by malo vecné bremeno spočívať v možnosti prechodu a pohybu na tejto parcele 
neobmedzene v prípade vykonania opráv uložených inžinierskych sietí. Manželia Puvákovci sa 
zaviazali nebudovať na predmetnej parcele žiadne budovy ani spevnené plochy. 

Stanovisko komisie pre výstavby: vzhľadom na nepotrebnosť pozemku pre mesto Vrbové komisia 
navrhuje odpredaj pozemku spôsobom hodným osobitného zreteľa. Zámer odpredať predmetné 
nehnuteľnosti bol zverejnený na úradnej tabuli mesta dňa  13.01.2016.  
Stanovisko ekonomickej komisie: komisia súhlasí s takto predloženým návrhom. 

Boli prečítané uznesenia č.  6/I/2016, č. 7/I/2016  a  č. 8/I/2016. Uznesenie č. 8/I/2016 bolo prijaté, 
ale uznesenia č. 6/I/2016 a č. 7/I/2016 prijaté neboli. Dôvod: pri prevode majetku z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa v zmysel § 9a ods. 8 písm. e) zákona o majetku obcí je k schváleniu 
uznesenia potrebné, aby bolo prijaté 3/5 väčšinou všetkých poslancov, čo v tomto prípade sa 
nestalo. 

9. Splácanie poskytnutej návratnej finančnej výpomoci a nájmu  
    – Domov Klas, n. o. 
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 Vedenie Domova Klas, n. o. oslovilo vedenie mesta Vrbové na riešenie problému splácania 
nájmu, ktorého povinnosť vyplýva  z  nájomnej zmluvy na nehnuteľný majetok uzatvorenou medzi 
mestom Vrbové a  Domovom dôchodcov a Domovom sociálnych služieb, n.o. Vrbové (zmena 
názvu odo dňa 29.10.2014 na Domov Klas, n. o. vo Vrbovom) uzatvorenej dňa 30.10.2004 
v zmysle Uznesenia MsZ č. 130/X/2004.   Na základe uvedenej Nájomnej zmluvy Domov Klas, 
n.o.  platil mestu Vrbové nájomné odo dňa 01.11.2004  vo výške 1.659,70 € mesačne, kde 
z celkovej dlžnej sumy má Domov Klas n.o. ku dňu 31.12.2015  ešte povinnosť splatiť dlžnú sumu 
vo výške  79.163,89 €. Vzhľadom na terajšie finančné možnosti riaditeľka Domova Klas, n.o.  
žiada MsZ o schválenie uznesenia na základe ktorého by od 1. januára 2016 splácali mesačne 
sumu vo výške 300 €. 
Riaditeľka Domova Klas, n. o.  ďalej oslovila  vedenie  mesta Vrbové na riešenie  problému 
splácania poskytnutej návratnej finančnej výpomoci, ktorá im bola poskytnutá na základe 
uznesenia MsZ zo 17. 9. 2015 vo výške 40 000,– €. Návrh je splácať mesačne sumu 200 ,– €. 
Podľa slov riaditeľky v roku 2015 neboli dlžní na faktúrach nič. V januári 2016 boli všetkým 
zamestnancom zaslané výplaty, čo sa nestalo už 5 rokov, ako potvrdila aj členka správnej rady. 
Kontroluje každý jeden výdavok. Dozerá na to, aby sa šetrilo. Budú prehodnocovať aj 
dodávateľov, či už potravín alebo iných surovín, napr. čistiacich prostriedkov. 
Pán J. Sabo (bývalý primátor) povedal, že mesto Vrbové je majiteľom tohto objektu. Na základe 
zmluvy mesto poskytlo pôžičku na zveľadenie tohto majetku. Od začiatku to malo byť tak, že 
mesto bude účtovať nájom a nie brať úver. Tých 74 tis. €, ktoré zaťažujú domov dôchodcov 
jednoznačne treba odpísať. Navrhol stiahnuť tento materiál a predložiť taký, ktorý by zodpovedal 
skutočnému stavu a vyrubiť nájom. 

Rozprava: 
p. Tahotný, MBA – určite nie odpustiť pôžičku, ale odpustiť úroky. Ale je za to, ako navrhuje 
p. Sabo, dnes to neriešiť. 
Dr. Borovský – keď sa rušili materské školy, jednu materskú školu sa rozhodli na základe 
požiadavky domova dôchodcov prerobiť. Zobral sa úver 6 mil. Sk. Mali to splácať mesačne 
1.659,70 € a teraz je návrh 300 €. Čo je málo. Ale môže sa zvlášť klasifikovať Domov Klas 
a zvlášť Klások. 
primátorka – to, čo hovoril p. Sabo, hovorila aj audítorka 
Dr. Kubík – navrhuje uzavrieť úplne novú nájomnú zmluvu. Ale čo sa týka splácania pôžičky – to 
sa tohto netýka, môže sa prijať uznesenie. 
Ing. Duračka – zmluva o výpožička – tá tam stále zostane. Navrhuje ju zrušiť. 
Dr. Kubík – alebo zrušiť uznesenia o nájme a pôžičke. Pripravia sa nové materiály na ďalšie 
rokovanie MsZ. 
Ing. Horská – splácania nájmu do r. 2032 – to je absurdné a s tým nebude súhlasiť. Bývalá 
riaditeľka splatila za 10 rokov 3 mil. Sk a 2 mil. Sk zostáva na 17 rokov. Tá pôžička 76 tis. € by sa 
mala premietnuť do nájomného, ale určite nie po 200 €. 

Poslanci sa dohodli neprijímať k tomuto žiadne uznesenia, materiál sa dopracuje a predloží sa na 
ďalšie rokovanie MsZ. 

10. Správa o činnosti Mestského futbalového klubu za rok 2015. 

 Správu predniesol p. Igor Spál, poskytol poslancom informácie o čerpaní fin. prostriedkov 
MFK Vrbové (správa je súčasťou originálu zápisnice). Poďakoval všetkým za spoluprácu. Tie 
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ciele, ktoré si stanovili, napĺňajú. To futbalové mužstvo odchovať z Vrbovčanom sa im darí. Dobre 
funguje mládežnícky futbal. Štadión sa poskytol aj iným organizáciám, hasičom, psíčkarom, ktorí 
pripravujú v tomto roku 2 veľké akcie. Veľmi výborne vyšla akcia seniorov. Majú v pláne urobiť 
nejaké rekonštrukcie. 

11. Správa o činnosti Združenia športových klubov za rok 2015. 

 Správu o činnosti ZŠK prečítal Mgr. René Just. ZŠK zahrňuje 7 športov. Basketbal, beh 
a box plnia viac–menej rekreačný účel. Najväčší záujem je v hokejbale, je to momentálne 
najmasovejší šport. Veľmi dobré výsledky zaznamenávajú stolnotenisový oddiel a šachový klub. 
Veľkú časť výdavkov na svoju činnosť si kluby hradia z vlastných zdrojov. ZŠK Vrbové, ktoré 
tieto kluby zastrešuje im prispieva na dopravu, vklady do súťaží, prenájom telocvične a občas na 
niektoré základné športové pomôcky, náradie a náčinie. Vybavujú si 2 % z dane, ktoré taktiež 
využijú na už spomenuté účely. 

K obom bodom neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  1/I/2016. 

12. Memoriál Štefana Kalužu - Vrbovská pätnástka 

 Dňa 18. 7. 2015 sa konala tradičná Vrbovská pätnástka. Preteky v roku 2015 zabezpečoval 
p. Boris Jobus s vlastnou rodinou. Po prerokovaní problematiky s vedením mesta bolo dohodnuté, 
že na príprave budúceho ročníka by pomohlo s organizáciou aj mesto Vrbové, najmä z dôvodu, aby 
tieto regionálne prestížne preteky nezanikli. Organizačne sa myslí aj podpora finančná, ktorá je 
podľa doterajších  organizátorov cca 1.500,-€. Pri tejto príležitosti bolo vedením mesta navrhnuté, 
aby sa doterajšie preteky Vrbovská pätnástka od budúceho ročníka premenovali po jeho 
spoluzakladateľovi zosnulom Štefanovi Kalužovi na „Memoriál Štefana Kalužu – Vrbovská 
pätnástka“. Uvedený zámer bol vedením mesta prerokovaný aj s jeho pozostalou rodinou 
(manželkou), ktorá vyslovila súhlas s takýmto pomenovaním pretekov. 

Komisia kultúry ako aj ekonomická komisia tento návrh prerokovali a súhlasili s predloženým 
návrhom. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  9/I/2016. 

13. VZN o podmienkach poskytovania  dotácií z rozpočtu mesta 

 V zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 
neskorších predpisov predložila vedúca ekonomickému útvaru návrh na schválenie VZN č. 4/2016 
o podmienkach poskytovania  dotácií z rozpočtu mesta. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia súhlasí s takto predloženým  návrhom. 

Rozprava: 
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Ing. Horská – v návrhu sa hovorí o tom, že poskytnutie dotácií prerokujú odborné komisie MsZ, 
ale chýba tam komisia DHZ a verejného poriadku. 
Dr. Borovský – vyúčtovanie – prečo do 15. 12. a prečo sa môžu žiadosti podávať v ojedinelých 
prípadoch aj v inom termíne. 
Dr. Kubík – môže sa niečo mimoriadne vyskytnúť. Prerokuje sa, ale ak nebudú financie, nie je na 
to právny nárok dostať ich. Môže dostať zamietavé stanovisko. 
Ing. Horská – chápe to tak, že na začiatku roku do 31. 1. sa určí výška dotácií a vlastne nechá sa 
nejaká čiastka pre niečo mimoriadne. Prečo si zaväzovať ruky. 
Dr. Bosák – na tento rok navrhuje predĺžiť termín do konca februára. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  10/I/2016. 

14. VZN  o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie PŠD 

 Mesto Vrbové v súlade s ustanovením § 6 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov a ustanovením § 20 ods. 2 a 3 zákona č. 245/2008 Z. z.         
o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov predložilo návrh 
VZN č. 5/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 
základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Vrbové. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  9/I/2016. 

15. Verejná obchodná súťaž na byt č. 2 na ul. SNP 

 Dr. Kubík vypracoval a predložil na schválenie odpredaj bytu na základe obchodnej 
verejnej súťaže. Ide o odpredaj bytu, ktorého vlastníkom je Mesto Vrbové.  Byt sa nachádza          
na prízemí v bytového domu s. č. 282 na Ul. SNP. Celková výmera bytu je 80 m². Všeobecná 
hodnota bytu je na základe znaleckého posudku stanovená na sumu  54.907,05 €. Boli vypracované 
súťažné podmienky na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže. 

Stanovisko stavebnej komisie: komisia odporúča predaj bytu. 
Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča predaj bytu formou OVS. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Boli prečítané a prijaté uznesenia č.  12/I/2016 a č. 13/I/2016. 

16. Západoslovenská distribučná - vecné bremeno 

 Pre stavbu 15 nájomných  bytov + inžinierske siete, na Šteruskej ceste bol vypracovaný 
projekt hlavným inžinierom Ing. arch. Karolom Belasom a časť IO 05 – Rozšírenie distribučnej 
siete NN bola vypracovaná Jankou Dubovskou. Prípojka NN bude smerovať od jestvujúcej 
distribučnej skrine RIS č. 158, nachádzajúcej sa pri bytovom dome na rohu Hollého ul. 
a Jantauschovej ulice. Ukončená bude v skrini, umiestnenej na bočnej fasáde navrhovaného 
bytového domu 15 b.j. Dĺžka trasy prípojky bude cca 240 m. Bol predložený návrh na schválenie 
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bezodplatného zriadenia vecného bremena na určených pozemkoch mesta a to na základe zmluvy 
v prospech Západoslovenskej distribučnej a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia súhlasí so zriadením vecného bremena. 
Stanovisko ekonomickej komisie: komisia súhlasí s predloženým návrhom. 

K uvedenému materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  14/I/2016. 

17. Rôzne – v tomto bode sa nič neprerokovávalo 

18. Dopyty a interpelácie poslancov 

Ing. Duračka – za semaforom je značka zákaz zastavenia – či by sa nedala zmeniť na zákaz státia 
(pre prípad vystupovania ap.). 
Ing. Valová – už to preverovala a bolo jej povedané od štátnej polícii, že sa to nedá. 

•

Dr. Miklášová – na Ul. 6. apríla je prepadnutý chodník – upozorňuje, že už praskol aj asfalt. Bolo 
to predtým zasypané, ale teraz je to už väčšie. Môže tam byť prasknuté potrubie. Niečo sa tam 
deje, treba to ísť pozrieť. 
D. Kubík – zatiaľ sme to zasypali (na zimu) a potom na jar sa to bude riešiť – odreže sa ten asfalt. 

•

Dr. Borovský – sestričky z kláštora majú záujem si zobrať z bývalého SOU nejaké veci, ale nemajú 
si to ako previezť. Či by mesto nebolo ochotné im nejako pomôcť. 
Dr. Kubík – bude im vyhovené, v utorok alebo vo štvrtok multikárou sa to prevezie. 

19. Návrh na uznesenie 

Uznesenie MsZ č. 1/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– berie na vedomie – 
1. Správu o použití financií MFK z rozpočtu mesta Vrbové v roku 2015. 
2. Správu o činnosti ZŠK mesta Vrbové v roku 2015. 

Uznesenie MsZ č. 2/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– berie na vedomie – 
 Správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2015. 

Uznesenie MsZ č. 3/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
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Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2016. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 7 
za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 
Ing. Ľ. Šteruský 

Uznesenie MsZ č. 4/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
5 %  spoluúčasť na dobudovanie kanalizačnej siete v meste Vrbové prostredníctvom Združenia 
obcí Kanalizácia Vrbové – Krakovany. V prípade, že mesto Vrbové neuspeje so žiadosťou 
o nenávratný finančný príspevok z eurofondov, Združenie bude povinné 5 % spoluúčasť vrátiť späť 
do rezervného fondu mesta Vrbové.    

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 7 
za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská, 
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová, 
Ing. Ľ. Šteruský 

Uznesenie MsZ č. 5/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– berie na vedomie –  
protokol o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu, vykonanej na Mestskom úrade 
v dňoch 24.09.2015 – 20.11.2015. 

Uznesenie MsZ č. 6/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
v súlade s § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb.   o majetku obcí v platnom znení odpredaj 
nehnuteľnosti – pozemku reg. “C“, parc. č. 1611/9  o výmere 23 m2, druh pozemku zastavané 
plochy a nádvoria v k.ú. Vrbové, vedeného na LV č. 1900 v celosti  pre Mgr. Luciu Puvákovú, nar.           
, bytom  ul. M. A. Beňovského č. 488/14, 922 03 Vrbové a manžela Ing. Jozefa Puváka, nar.           , 
bytom ul. M. A. Beňovského č. 488/14, 922 03 Vrbové za cenu 17,-€/m2  spôsobom hodným 
osobitného zreteľa. 
Za dôvod hodný osobitného zreteľa MsZ považuje skutočnosť, že Mgr. Lucia Puváková 
s manželom sú majiteľmi vedľajších pozemkov, dlhodobo uvedený pozemok užívajú a  udržiavajú  
z dôvodu zabezpečenia prístupu na svoje priľahlé pozemky.  

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 

MsZ č.1, 28.1.2016 
Strana  z  9 13



prítomní: 8 
za: 6        proti: 0     zdržal sa: 2 
Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,       Ing. J. Duračka, 
Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,       Mgr. J. Koreň, 
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 7/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
v súlade s § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb.   o majetku obcí v platnom znení odpredaj 
nehnuteľnosti – pozemku reg. “C“, parc. č. 1601/13  o výmere 118 m², druh pozemku zastavané 
plochy a nádvoria v k.ú. Vrbové, vedeného na LV č. 1900 v celosti  pre Mgr. Luciu Puvákovú, nar.           
, bytom  ul. M. A. Beňovského č. 488/14, 922 03 Vrbové a manžela Ing. Jozefa Puváka, nar.           , 
bytom ul. M. A. Beňovského č. 488/14, 922 03 Vrbové za cenu 17,-€/m² spôsobom hodným 
osobitného zreteľa.   
Za dôvod hodný osobitného zreteľa MsZ považuje skutočnosť, že Mgr. Lucia Puváková 
s manželom sú majiteľmi vedľajších pozemkov, parcela oddelená na základe geometrického plánu 
č. 330/2015 zo dňa 29.10.2015 je prístupovou cestou na ich pozemky, pozemok majú v súčasnej 
dobe ohradený, tento dlhodobo užívajú  a udržiavajú. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 8 
za: 6        proti: 0     zdržal sa: 2 
Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,       Ing. J. Duračka, 
Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,       Mgr. J. Koreň, 
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 8/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
po predaji nehnuteľnosti zriadiť  na predmetnej nehnuteľnosti vecné bremeno na už uložené 
inžinierske siete, ale aj vecné bremeno v prípade ďalšieho nového uloženia inžinierskych sietí  a 
 ďalej by malo vecné bremeno spočívať v možnosti prechodu a pohybu na parcele registra „C“ č. 
1601/13 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 118 m2  neobmedzene v prípade vykonania opráv 
uložených inžinierskych sietí,  ďalej sa zmluvne zaväzujú kupujúci manželia nebudovať na 
predmetnej parcele žiadne budovy ani spevnené plochy  a  v povinnosti kupujúcich toto právo 
rešpektovať a  umožniť jeho plynutie. Zánikom  zmluvných  strán prechádzajú práva a povinnosti 
vyplývajúce z tejto zmluvy a zriadeného vecného bremena na ich právnych nástupcov. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 8 
za: 8        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 
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Uznesenie MsZ č. 9/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
premenovanie pretekov Vrbovská pätnástka od ročníka 2016 na preteky Memoriál Štefana Kalužu 
– Vrbovská pätnástka a  zároveň financovanie pretekov od roku 2016 prostredníctvom dotácie 
poskytnutej Združeniu športových klubov mesta Vrbové.  

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 8 
za: 8        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 10/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2016 o podmienkach poskytovania  dotácií z rozpočtu mesta. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 8 
za: 8        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 11/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 
školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti  Mesta Vrbové. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 7 
za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0 
Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 12/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 zákona č. 138/1991 Zb. 
v znení neskorších predpisov 
– schvaľuje – 
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spôsob prevodu – prevod nehnuteľnosti – odpredaj bytu č. 2, ktorý sa nachádza v bytovom dome 
s. č. 282, a to na prízemí, na Ul. SNP vo Vrbovom, o celkovej výmere 80 m², vrátane podielu 
priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu 
k pozemku, podiel 80/1481 – formou obchodnej verejnej súťaže za minimálnu cenu stanovenú na 
základe znaleckého posudku č. 009/2016  na sumu  55.500 €. 
celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 8 
za: 8        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 13/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 zákona č. 138/1991 Zb. 
v znení neskorších predpisov 
– schvaľuje – 
podmienky obchodnej verejnej súťaže s prílohou „Vzor  kúpnej zmluvy na byt č. 2 na Ul. SNP“  na 
odpredaj bytu č. 2, ktorý sa nachádza v bytovom dome s. č. 282, a to na prízemí, na Ul. SNP vo 
Vrbovom, o celkovej výmere 80 m², vrátane podielu priestoru na spoločných častiach a spoločných 
zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu k pozemku, podiel 80/1481 – formou obchodnej 
verejnej súťaže za minimálnu cenu stanovenú na základe znaleckého posudku č. 009/2016  na 
sumu  55.500 €. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 7 
za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

Uznesenie MsZ č. 14/I/2016   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  
– schvaľuje –  
na pozemkoch CKN: 

Katastrálne 
územie

Parcela číslo Druh pozemku List 
vlastníctva

Vrbové 1600/1 zastavané plochy a nádvoria 1900

Vrbové 1238/1 zastavané plochy a nádvoria 1900

Vrbové 1578/5 zastavané plochy a nádvoria 1900

Vrbové 1579/1 zastavané plochy a nádvoria 1900

Vrbové 1580 zastavané plochy a nádvoria 1900

Vrbové 1581 záhrady 1900
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bezodplatné zriadenie vecného bremena v prospech Západoslovenskej distribučnej a.s., 
Čulenova 6, 816 47 Bratislava, na základe zmluvy IZ 2/16/2/16. 

celkový počet všetkých poslancov MsZ: 11 
prítomní: 7 
za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0 
Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,        
Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,        
Ing. Ľ. Šteruský, F. Tahotný 

20. Záver 

 Pred ukončením zasadnutia primátorka poďakovala všetkým za účasť a spoluprácu.  
Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 20.40 hod. 

Zapísala: Beličková 

   ...............................................    ................................................. 

        Ing. Renáta Taranová                        Dott. Mgr. Ema Maggiová 
         prednostka MsÚ, v.r.                               primátorka mesta, v.r. 
  

               
Overovatelia zápisnice: 

1.   JUDr. Štefan Kubík, v.r.  ................................................. 

2.   Bc. Daniela Drobná, v.r.  ................................................. 

Vrbové 1577 zastavané plochy a nádvoria 1900
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